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 10.12.2024פרוטוקול ישיבת ועד 
 10.12.2024תאריך: 

 20:30שעה: 

 מיקום: משרדי הועד. 

, איתיאל  מנחם אופיר, ערן פורת , ליאת מעוז, אלעד לוינטל אביטל בנשלום, נטע סיבוני גלילי, נוכחים: 
 חדד, אביעד פרי. 

 . יורם לוי התנצלו: 

רכזת גיל    – חבר מליאה, ענת שרגאי  –אמיר גלילי  מנהלת ומזכירת היישוב,   - אורחים: יפעת וגנר 
מנהל אגף   – ועדת חברותא, אסף עמיחי   –שלישי וחברותא במדרשה, חנה מינצקר ויהודית זמל 

 שפ"ה. 

 ענת שרגאי  – חברותא גיל שלישי ת תקציב  גהצ

 ענת וחברות ועד חברותא הציגו את הנעשה נכון להיום: 

 . שנות פעילות 11חברותא השנה תציין  -

 . כל יום מתקיימות פעילויות המותאמות גיל השלישי  -

 אלו. הישוב מקבל תקציב ממשרד הרווחה לקיום פעילויות  -

 . משתתפי מועדון מועשר משלמים תשלום סמלי מידי חודש בעבור דמי החברות  -

שיתוף פעולה עם ותיקי קיבוץ שדה   מתקיים גםפתוחות לכלל התושבים במדרשה.  הפעילויות  -
 בוקר. 

 מועדון מועשר ושליש תמיכה מתקציב היישוב.  משני שלישנכון להיום תקציב חברותא מורכב  -

 עלו בהתאם.   וההוצאותהסתיימה בתקציב מאוזן. ההכנסות העצמיות עלו,   2024תקציבית שנת  -

אשר נכון להיום מארח את קפה חברותא תמורת דמי שימוש, נותן שקט יחסי   , מבנה יחל"צ -
 בהתנהלות השוטפת. יש שיתוף פעולה ויש רוח טובה לעזור ונדיבות הדדית. 

 . חברותא מחוייבים בתשלום על שימוש באולם ספורט של המועצה -

₪ )על חשבון    ₪88,000 מתקציב של  17,000על השכרות ודמי שימוש הן סביב הוצאות חברותא  -
 . הפעילויות השוטפות( 

 חשוב לועדת חברותא להזכיר שיש צורך אמיתי במבנה קהילה ביישוב.   -

 

 אסף עמיחי ויפעת וגנר   –  מוניציפליההצגת תקציב  

מידי שנה בשותפות של רמת הנגב והוועד המקומי אנו פועלים לשדרוג ותחזוקת הנושאים  
: גינון במרחב הציבורי, תיקוני כבישים, מדרכות, תאורה, נקיון היישוב, פינות מחזור,  ים המוניציפלי

 אשפה, פיקוח של חוקי עזר ועוד. 

אה כי לתושבי המדרשה חשובה נראות היישוב. הם רוצים  סקר התושבים שנערך לפני חצי שנה, הר
 הציבורי. ישוב מטופח, נקי, מוצל, עם פינות מיחזור, מרבית התושבים רוצים פיקוח על המרחב 
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 אש"ח:  740שמירת מצב קיים בסך   2025שנת מוניציפליה 

 העסקת צוות גננים לשטחים הציבוריים 

 קיון ותחזוקה כללי אשר נותן מענה למגוון אתגרים מוניצפליים ביישוב י העסקת עובד נ

 קיון רחובות פעמיים בשנהינ

 תיקוני חשמל/מדרכות 

 השלמת פרוייקט הגינון בנווה בוקר א' 

 נוספים:  לפרויקטים בקשות   2025שנת מוניציפליה 

 )בשיתוף המועצה(   רכישת רכב מטאטא כביש חשמלי. -
 שילוט והסברים לתושבים   בליוויפרוייקט עמדות שקיות איסוף צואת כלבים   -
 צביעת הפינגוונים שנעשו בגרפיטי   -

והעלה שאלות הנוגעות לעלויות תחזוקת    2025הועד דן בבקשות אשר נכללות בבקשות לתקציב 
 הכבישים.   טאטואיש עוד לדייק את הצעות המחיר והתפעול של מכונת .  מכונת הטאטוא 

 גינון הבא שנרצה לקדם: נווה צין, אך כרגע זה לא על הפרק. ה פרוייקט 

 אלעד לוינטל   – עדכון שוטף 

תלונות של  הציבורי בנושא האופניים ע"י אורחי ביס"ש: אל הועד מגיעות הסדר הפרות  .1
בעיקר בתי ספר. רב"ש   . תושבים בנושא גניבות אופנים מהמרחב הציבורי ע"י אורחי ביס"ש

הישוב ויפעת נפגשו עם נציג המשטרה ובהמשך גם עם מנהל ביס"ש אשר הוציא מכתב  
יכול להתקשר  לא לתושבים. האפשרויות של הועד לסייע לתושב מוגבלות. נציג היישוב 

"ש  והרבתושב, וישנה אחריות אישית במרחב הציבורי. הועד למשטרה להגיש תלונה בשם  
 פתוחים לכל רעיון בנושא. 

שת מטה מול מטה עם המועצה מתקיימת בעוד שבועיים. צוות מהוועד יפגש עם מטה  גיפ .2
 המועצה במטרה ליישר קו על תוכניות העבודה. 

הקמת עמותה למען הספורט במדרשה: בהמשך לפגישת הוועד עם עו"ד גונן בנושא הקמת   .3
הקצאת הקרקע   , העמותה אנו ממתינים לפגישה עם המועצה להבין את  מודל ההפעלה

 ובעלותה.  
בריכה חדשה: נבחר אדריכל נוף וצוות היגוי למתחם הספורט מהיישוב יפגש איתם בשטח   .4

בקרוב. בשלב מסויים נכון יהיה לשלב פרוייקטור כדי לקדם יותר מהר את נושאי התכנון  
 והביצוע. 

 . משיכה בגיוס מובילים לצוותים, במטרה לייצר תוכנית עד הקיץתוכנית אסטרטגית: ליאת מ .5
הפרטת מוסדות התאגיד: אנו ערים לכך שהדיון על תקציב מדרשת שדה בוקר מתקיים   .6

ק ב"יום  ס ועבימים אלה, וכי יש סיכוי שללא תמיכת המדינה, מוסדות התאגיד יופרטו. הועד  
 שאחרי" ויתן את הדעת מה נכון שיקרה עבור היישוב. 

מכן הסברים  ולאחר ישיבת הוועד הבאה תעסוק בהצגת התקציב של מחלקת חינוך ותרבות  .7
עדופים. לאחר מכן נחליט באם יש ישיבת ועד בעוד שבועיים או שאין  יעל כלל התקציב ות 

 צורך. 
 שבוע הבא בנושא תב"ע היישוב. נציגים: אלעד, ערן ורמי. פגישה עם רמ"י מתקיימת  .8
 שבוע הבא יחתם חוזה. ב מנהל.ת תחום קהילה: ממשיכים בהליך הגיוס. מקווים ש .9

ים הבאים, ומציע להקצות  לתחומ התייחסות  2025ערן פורת מבקש להוסיף לדיון בתקציב 
  שדרוג גני משחקים, בריכה עתידית  :תקציב מסוים, מעין חיסכון, לפרויקטים שונים כדוגמת אלה 

 . פרוייקטיםו

 ר כתבה: יפעת וגנ
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